
Antwoorden op vragen van Wij.Rijswijk 
m.b.t. veiligheid om en in de toren tussen de Wijnandt van Elststraat en Jacob van Offwegenlaan. 

 

1. Waarom staat deze toren er nog? 
De toren behoorde tot de voormalige brandweerkazerne aan de Jacob van Offwegenlaan. De 
toren is blijven staan omdat er een actieve WAS-paal op staat (het Waarschuwings- en 
Alarmeringssysteem) oftewel de paal die het luchtalarm elke eerste maandag van de maand 
om 12.00u test. Het waarschuwings- en alarmeringssysteem is een netwerk van sirenes in 
Nederland die draadloos en onafhankelijk van elkaar aangezet kunnen worden vanuit de 
alarmcentrale van de regionale brandweer. Vaak staan ze op hoge gebouwen maar meestal 
op palen van wel 18 meter omdat mensen binnen een straal van 600 meter van een paal het 
luchtalarm moeten kunnen horen. 
 

2. Wat zijn de toekomstplannen voor deze locatie? 
Het waarschuwingsstelsel op de toren is eigendom van het Ministerie van Justitie en 
Veiligheid en de gemeente Rijswijk faciliteert in ruimte voor de alarminstallatie. 
Met het eventueel verplaatsen van het systeem gaat veel geld gemoeid, daarnaast is in de 
nabije omgeving geen geschikt alternatief (op hoogte) beschikbaar. 
 

3. Waarom zijn er tijdelijke hekken geplaatst en geen vaste hekken? 
De tijdelijke hekken bieden voor nu veiligheid, totdat we aan een permanente oplossing 
kunnen werken.  
 

4. Zijn we op de hoogte dat de nieuwe vaste hekken door de jeugd als opstapje worden gebruikt 
om over de tijdelijke hekken te klimmen? Dit gaat ten koste van de veiligheid. 
Er zijn geen registraties of over deze locatie en dit onderwerp. Het schoolplein is wel even 
onder de aandacht geweest bij handhaving  omdat er signalen van jeugdoverlast zouden zijn. 
Deze zijn niet waargenomen door ons. Advies bij het zien of ervaren van overlast is melding 
maken bij de gemeente, of bij spoed de Politie.  
 

5. Zijn er mogelijkheden om de veiligheid beter te waarborgen, bijvoorbeeld door hogere of 
stevigere tijdelijke hekken te plaatsen zodat de toren beter beschermd is en het risico op 
ongevallen afneemt? 
De oplossing is het plaatsen van hogere permanente hekken. Dit is iets wat we op redelijk 
korte termijn van plan zijn te realiseren. Tevens zullen we bezien of we met het anders 
plaatsen van de tijdelijke hekken de toegang kunnen bemoeilijken.  
 


